
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’αριθ. 9/ 97 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.  264/97 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
«Αναβολή λήψης απόφασης επί του 5ου θέματος  
«Ανάκληση ή  μη άδειας λειτουργίας και σφράγιση 
κατ/ματος υγειονομικού ενδιαφέροντος του 
Δημητρίου Σαπουνάκη». 

 
      Σήμερα 2 Ιουνίου του έτους 1997 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την 
με   ημερομηνία 29-5-1997 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ 
όλους τους συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του 
ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα  21  μέλη. 
 
Παρόντες                               Απόντες                                       Παρόντες  
Πάρεδροι 

1. Κ.  Ασλάνογλου Α.  Δελαβερίδης Γ. Μπαλτζής 
2. Ι. Κουρουζίδης Π. Καρασαββίδου Θ. Δεμερτζής 
3. Μ. Ποτουρίδης Α. Μαρκούλης   
4. Κ. Κόλβατζης Π. Αγαθαγγελίδης    
5. Κ. Βαφείδης     
6. Δ. Αδάμου     
7. Θ. Τέτος     
8. Ε. Λελεκάκης                                                        Απόντες Πάρεδροι 
9. Κ. Πουλασουχίδης   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Γκαβαϊσές     
11. Α. Καραντουμάνης     
12. Λ. Τάκης  
13. Ε. Παναγιωτίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’αριθ. 261/97 
14. Ο. Σιδηρόπουλος απόφασης    προσήλθαν   οι κ.κ.  Κ.Κόλβατζης  και  Κ. 
15. Ε. Σοφιανίδης Βαφείδης. 
16. Χ. Παπαγεωργίου Κατά   τη συζήτηση   της    υπ’ αριθ. 263/97   απόφασης  
17. Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Βαφείδης και Γ.Μπαλτζής. 
18. Β. Τσίλης Κατά τη   συζήτηση    της    υπ’ αριθ. 265/97   απόφασης  
19. Γ. Χιονίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Αδάμου, Β. Τσίλης, Θ.Δεμερτζής 
20. Δ. Ζαμάνης Κατά   τη   συζήτηση   της  υπ’  αριθ.   268/97 απόφασης 
21. Μ. Αδαλόγλου αποχώρησε ο κ. Δ.Ζαμάνης. 

   Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  288/97   απόφασης 
   αποχώρησε ο κ. Κ.Κόλβατζης. 
 
 



 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 21-5-97 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: Σας γνωρίζουμε ότι με την παρ. 1 περ. ιθ του άρθ. 24 ΠΔ 
410/95 η αρμοδιότητα για την χορήγηση των αδειών ίδρυσης και λειτουργίας όλων 
των καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος μεταβιβάσθηκε στους Δήμους και 
τις Κοινότητες. 
 Με το αρθ. 25 παρ. 2 του ιδίου Π.Δ. ρυθμίζονται θέματα που αφορούν  την 
ανάκληση, αφαίρεση και προσωρινή αφαίρεση των αδειών και την σφράγιση των πιο 
πάνω καταστημάτων. 
 Σύμφωνα με την παρ. 5 του άρθ. 6 της Α1β/8577/83 Υγειον. Δ/ξης θεωρείται 
ίδρυση νέου κατ/τος ή εργαστηρίου ή εργοστασίου υγειονομικού ενδιαφέροντος και 
συνεπώς απαιτείται νέα άδεια ίδρυσης και λειτουργίας τούτου η μεταφορά ή 
επέκταση ή αλλαγή ή μεταβίβασή του, καθώς και η ουσιώδης τροποποίηση των 
υγειονομικών όρων λειτουργίας του, εκτός αν, κατά τις διαπιστώσεις της αρμόδιας 
υγειονομικής  υπηρεσίας, η γινόμενη τροποποίηση είχε σαν συνέπεια τη βελτίωση 
των υγειονομικών συνθηκών λειτουργίας  τούτου. 
 Ως μεταβίβαση καταστήματος ή εργαστηρίου ή εργοστασίου υγειονομικού 
ενδιαφέροντος εννοείται και εκχώρηση με ενοίκιο της εκμεταλλεύσεως των 
εγκαταστάσεων (οίκημα,εξοπλισμός κλπ.) τούτου από τον κάτοχο της αδείας 
ιδρύσεως και λειτουργίας του σε άλλο πρόσωπο. 
 Επίσης στο άρθ. 6 παρ. 9 της προαναφερθείσης Υ.Δ. αναφέρεται: 
 Τα καταστήματα , εργαστήρια και εργοστάσια υγειονομικού  ενδιαφέροντος, 
που λειτουργούν χωρίς την προβλεπόμενη από το παρών  άρθρο άδεια ιδρύσεως και 
λειτουργίας, κλείονται αυτεπαγγέλτως από την οικεία Αστυνομική Αρχή (ΟΤΑ παρ. 
2 του αρθ. 25 του 410/95 ΠΔ), οι δε παραβάτες διώκονται και τιμωρούνται σύμφωνα 
με τις σχετικές διατάξεις του Α.Ν. 2520/95. 
 Με το από 15-5-1997 έγγραφό του το Αστυν. Τμήμα Βεροίας μας γνωρίζει 
ότι ο Σαπουνάκης Δημήτριος του Εμμανουήλ προέβη στην επέκταση του 
καταστήματός του διαμορφώσας τον όροφο σε μπάρ όπου τοποθέτησε περί τα 50 
καθίσματα, μεταβάλοντας αυθαίρετα και την δυναμικότητα του καταστήματος. 
 Στον παραπάνω είχε χορηγηθεί η με αρ. 1020/8160 άδεια ίδρυσης και 
λειτουργίας από το Αστυν. Τμήμα Βεροίας που καθόριζε την δυναμικότητα του 
καταστήματος σε 15 καθίσματα και 15  σκαμπώ. 
 Υστερα από τα παραπάνω και προκειμένου να αποτραπεί περαιτέρω 
παράνομη λειτουργία του καταστήματος, παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ 
αποφασίσει σχετικά με την ανάκληση της άδειας ίδρυσης  και  λειτουργίας του 
παραπάνω κατ/τος και τη σφράγιση αυτού. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά . 
 Δήμαρχος : Πρόκειται για το κατ/μα με την επωνυμία «ΤΟ ΣΠΙΤΙ». Είναι 
στην γωνία των οδών Κοντογεωργάκη και Ελλης. Είχε πάρει χώρο κυρίας χρήσης για 
το ισόγειο όπου λειτουργούσε κανονικά με άδεια. Στη συνέχεια υπήρξε διαμόρφωση 
και του επάνω ορόφου, ο οποίος δεν έχει χώρο κυρίας χρήσης και δεν πληρεί καμία 
από τις προϋποθέσεις, σε μπάρ. Υπήρξαν καταγγελίες από κατοίκους της περιοχής, 
έγινε έλεγχος από την αστυνομία και υπάρχει έγγραφό της προς το Δήμο για να 
ανακληθεί η άδεια λόγω παράβασης της άδειας. 
 Εάν θέλετε να κινηθούμε στο ίδιο  πνεύμα με τα προηγούμενα θέματα της 
ημερήσιας διάταξης ν’ αναβληθεί μέχρι το επόμενο ΔΣ προκειμένου να πάψει να 
λειτουργεί ο επάνω χώρος ως μπάρ  ή αν υπάρξει η δυνατότητα να λειτουργήσει ως 
χώρος κυρίας χρήσης αυτό είναι ένα άλλο θέμα. Δεν γνωρίζω αν υπάρχει αυτή η 



νομική δυνατότητα. Σε κάθε περίπτωση αν μέχρι το επόμενο ΔΣ δεν έχει τακτ/θεί το 
θέμα θα επανέλθει για την ανάκληση οριστικά της άδειας. Δεν υπάρχει άλλος 
τρόπος.Δεν μπορούμε να προστατευθούμε από παράβαση καθήκοντος. Η δική μου 
ευθύνη είναι μέχρι να σας το θέσω υπόψη σας από κει και πέρα η ευθύνη είναι δική 
σας διότι εσείς αποφασίζετε. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Πουλασουχίδης :Υπάρχει δυνατότητα να πάρει πολεοδομική άδεια κυρίας 
χρήσης για τον επάνω όροφο; 
 Δήμαρχος : Δεν το γνωρίζω. Εάν αναβληθεί το θέμα, μέχρι το επόμενο ΔΣ να 
έχει τακτοποιηθεί το θέμα ούτως ή άλλως. 
 Ζαμάνης :Αρκεί η δήλωσή τους ότι δεν θα λειτουργήσουν  τον επάνω όροφο 
έως ότου τακτοποιηθούν αυτά; Καλυπτόμεθα εμείς; 
 Δήμαρχος :Εάν κατατεθεί τέτοια δήλωση αύριο το πρωϊ θα στείλω την 
πολεοδομία να διαπιστώσει αν σφραγίσθηκε ή όχι ο επάνω όροφος. 
 Ζυγουλιάνος :Αποδεχόμαστε την πρόταση του κ. Ζαμάνη. Υπάρχει όμως σ’ 
εκκρεμότητα στην Β/θμια επιτροπή αρχαιολογίας στη Θεσ/νίκη ο φάκελλος που έχει 
κατατεθεί προ 7 μήνου. 
 Πρόεδρος :Αυτό δεν σημαίνει ότι μπορεί να λειτουργεί ο όροφος. 
 Ζυγουλιάνος :  Δηλώνουμε ότι δεν υπάρχει κανένας λόγος να δημιουργούμε 
προβλήματα. Ο επάνω όροφος λειτορυγεί συνήθως όταν το κατ/μα γεμίζει. Θα 
παύσει η λειτουργία του επάνω ορόφου μέχρις ότου εκδοθεί η άδεια από την 
επιτροπή. 
 Πρόεδρος :Μέχρι να διαπιστωθεί αυτό θα ξαναέρθει το θέμα στο ΔΣ. 
Αναβολή για το επόμενο ΔΣ. Ποιοί συνάδελφοι θέλουν το λόγο; 
 Παναγιωτίδης : Πρέπει να  καταλάβουν όλοι εδώ μέσα και κυρίως οι κατ/ρχες 
ότι δεν θα σκεφθούμε συναισθηματικά από εδώ και πέρα στο ΔΣ. Είναι φίλοι μας 
αλλά πρέπει να προστατεύσουμε και την πόλη. Πρέπει να σεβασθούν αυτά που 
αποφασίζουμε. Θα είμαι αυστηρός στο εξής αν δεν εφαρμοστεί ότι αποφασίσουμε. 
Δεν μπορεί να μας κοροϊδεύουν. 
 Παπαγεωργίου: Ηταν ορθή η πρόταση του Δημάρχου. Από τη στιγμή που 
δηλώνει ο ενδιαφερόμενος ότι δεν θα λειτουργεί ο όροφος τότε αναβάλεται το θέμα 
επ’ αόριστον. 
 Πρόεδρος :Μέχρι το επόμενο ΔΣ για να υπάρξει διαπίστωση από την 
υπηρεσία του Δήμου ότι δεν λειτουργεί. 
 Παπαγεωργίου :Συμφωνώ. 
 Δήμαρχος :Εάν σ’ αιφνιδιαστικό έλεγχο διαπιστωθεί ότι λειτουργεί ο όροφος 
καταλαβαίνετε ότι αυτός θα είναι λόγος ανάκλησης της άδειας. 
 Πρόεδρος :Συμφωνούμε για την αναβολή του θέματος μέχρι το επόμενο ΔΣ; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Το από 21-5-97 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.-Το υπ’ αριθ. 1020/8160/14α/15-5-97 έγγραφο του αστυνομικού τμήματος Βεροίας 
με το οποίο μας γνωρίζει ότι ο Δημ.Σαπουνάκης προέβη στην επέκταση του κατ/τός 
του διαμορφώνοντας τον όροφο σε μπάρ όπου τοποθέτησε περί τα 50 καθίσματα, 
μεταβάλλοντας αυθαίρετα και τη δυναμικότητα του κατ/τος. 
3.-Την υπ’ αριθ. 1020/8160/6-γ/28-2-94 άδεια ίδρυσης και λειτουργίας κατ/τος 
Αναψυκτηρίου του αστυνομικού τμήματος Βεροίας με την οποία καθορίζεται η 
δυναμικότητα του κατ/τος σε 15 καθίσματα και 15 σκαμπώ εντός της αιθούσης. 



4.-Τη δήλωση του νομικού παραστάτη του ενδιαφερομένου ότι θα παύσει να 
λειτουργεί ο επάνω όροφος μέχρι εκδόσεως αδείας. 
5.-Τις προτάσεις του Δημάρχου και του δημ. συμβούλου κ. Χ.Παπαγεωργίου. 
6.-Οτι σκόπιμο είναι ν’ αναβληθεί το παραπάνω θέμα μέχρι το επόμενο ΔΣ για να 
διαπιστωθεί από την αρμόδια υπηρεσία του Δήμου η μη λειτουργία του επάνω 
ορόφου και η επαναφορά του κατ/τος στην αρχική του μορφή. 
7.-Τις διατάξεις των άρθρων 24 (παρ. 1, περ. ιθ) και 25 (παρ. 2) του ΠΔ 410/95 
(ΔΚΚ). 
 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Αναβάλλει τη  λήψη απόφασης επί του 5ου θέματος «Ανάκληση ή μη άδειας 
λειτουργίας και σφράγιση κατ/ματος υγειονομικού ενδιαφέροντος του Δημητρίου 
Σαπουνάκη»  μέχρι τη συνεδρίαση του επόμενου Δημοτικού Συμβουλίου για να 
διαπιστωθεί από την αρμόδια υπηρεσία του Δήμου η επαναφορά ή μη της 
λειτορυγίας του κατ/τος στην αρχική του μορφή. 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 264 / 1997 
..................................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 

 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 
 Δ. Αδάμου Φ. Γαλανούδη-Τσανάκα 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ. Τέτος Β. Τσίλης 
 Ε. Λελεκάκης Γ. Χιονίδης 
 Κ. Πουλασουχίδης Δ. Ζαμάνης 

       ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Α. Γκαβαϊσές Μ. Αδαλόγλου 
 Α. Καραντουμάνης   
     
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  20-6-1997 

 Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 

ΜΕΝΕΛΑΟΣ ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 
 
 
 


